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Datum   
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Yttrande 

Diarienummer Till 
FRI-2020-1111 Stadsbyggnadsnämnden 
  
 
Remiss Återrapportering Budgetuppdrag 2019 – Förslag strategi för 
klimatneutralt byggande 2030, Stadskontoret 
STK-2019-1725 
 
Fritidsnämnden beslutar att lämna följande yttrande: 

Yttrande 
Det är bra och viktigt att det föreslås en strategi för klimatneutralt byggande. Det går i linje 
med andra miljösatsningar, såsom utfasningen av mikroplaster. Fritidsnämndens ställer sig i 
sak bakom förslaget men vill belysa några delar. 
 
Fritidsnämnden, genom dess förvaltningen, har inte deltagit i några förarbeten till den 
föreslagna strategin. Som framgår av utredningen så berörs fritidsnämnden som beställare av 
olika byggprojekt. Fritidsnämnden ser det därför som angeläget att fritidsnämnden (och 
andra beställande nämnden) involveras i de föreslagna arbetsområdena. 
 
Vidare ser fritidsnämnden redan idag en oroande trend av höjda kostnader i samband med 
renovering och nybyggnation. En del av dessa höjda kostnader kan sättas i direkt samband 
till ökade krav och förändrade normer inom olika perspektiv för byggande. Ett ökat fokus på 
klimatneutralt byggande kommer med all säkerhet att öka kostnaderna i samband med 
byggnation vilket i sin tur på sikt innebär ett ökad behov av investeringsanslag till 
fritidsnämnden.  
 

Ordförande 

 

 Eva Bertz (L) 

Sekreterare 

 

 Dzemal Imsirovic 
 
 
[Här anger du om det finns reservationer/särskilda yttranden] 
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